

## 播道書院 (直資中小學) 中一入學申請須知

# Evangel College Guidelines on Application for Admission to Secondary One

申請日期 Application Period: 8/7/2025 - 9/7/2025

- 1. 本校為直資學校,全港收生,不受任何校網限制。本校不在教育局之「中央派位」或「自行分配學位」之列以內。
- 2. 學費減免:有需要的學生(包括來自綜援家庭的學生或領取學生資助辦事處財政資助的學生)可申請學費減免,(詳情請參閱 <a href="https://www.evangel.edu.hk/ecube/index.php/school-fee-remission">https://www.evangel.edu.hk/ecube/index.php/school-fee-remission</a>),或可透過查詢欄內列明的聯絡方法取得相關 詳情。
- 3. 2025/2026 年度學費 (有待教育局批准):

中一至中五: \$30,300 (分 10 期繳交,即每月學費為\$3,030)

中六: \$30,300 (分8期繳交)

- 4. 申請者可以自行影印此報名表,並以藍色或黑色原子筆填寫。
- 5. 本校接受親身到本校遞交入學申請。申請入學時,請呈交以下文件 (為保護環境,本校恕不接受膠製或紙製文件來。):
  - a. 已填妥及貼上申請者近照的報名表;
  - b. 過去兩年的成績表副本;
  - c. 課外活動、服務、獲獎記錄、推薦信(如有)。
- 6. 遞交中一申請時不用呈交/繳交以下文件及費用:
  - 出生證明文件副本;
  - 人學面試費:被甄選面試的申請者於面試前才需要繳交人學面試費壹佰元正。(不設找贖。一經繳交,恕不退還。)
- 7. 所有已經遞交的文件恕不退還。
- 1. Evangel College is a Direct Subsidy Scheme school. There are no geographical restrictions on application. The Government's Secondary One Admission Net Mechanism does not apply.
- School Fee Remission: Needy students (including those from families receiving the CSSA/financial assistance provided by SFAA) may apply for fee remission (For details, please refer to <a href="https://www.evangel.edu.hk/ecube/index.php/school-fee-remission">https://www.evangel.edu.hk/ecube/index.php/school-fee-remission</a>). More information can be accessed through the contacts listed in the Enquiry Session below.
- 3. School Fee for 2025/2026 School Year (To be approved by Education Bureau):

S.1 – S.5: \$30,300 (payable in 10 equal installments i.e. \$3,030 per month)

S.6: \$30,300 (payable in 8 installments)

- 4. Photocopy of application forms is acceptable. Please use a blue or black ball pen when filling in the application form.
- 5. For application, please submit the following documents in person to the address listed at the bottom of this page:

#### (For environmental protection, the school does not accept any plastic-made or paper-made files.)

- a. Completed application form with an attached recent photo of applicant;
- b. Photocopies of school reports in the previous two years;
- c. Records of extra-curricular activities, awards obtained and recommendation letter, if any.
- 6. No need to send / pay the following document and fee at the time of submitting the application for Secondary

  One admission:
  - Photocopy of identity document;
  - An entrance examination fee: Only short-listed applicants need to pay for an entrance examination fee of HK\$100 (no change and non-refundable) before the interview.
- 7. All documents submitted will not be returned.

#### 播道書院校務處 General Office of Evangel College

地址: 將軍澳至善街七號(將軍澳港鐵站 A2 出口)

Address No. 7, Chi Shin Street, Tseung Kwan O. (Exit A2, Tseung Kwan O MTR Station.)

**辦公時間 Office Hours:** 星期一至五 Monday to Friday 上午九時至下午四時正 (0900 -1600)

星期六 Saturday 上午九時至中午十二時正 (0900 - 1200)

### 查詢 (入學、學費減免/獎學金申請) Enquiry (Application for Admission and/or Fee Remission/Scholarship Scheme)

電話 **Phone**: 2366-1802 傳真 **Fax**: 2366-1732

電郵 E-mail: admission@evangel.edu.hk 網頁 Website: https://www.evangel.edu.hk



# 播道書院(直資中小學)中一入學申請表(七月) Evangel College Application Form for Admission to Secondary One (July)

School Year 入學年度: 2025 / 2026

校方專用 For Office	e Use Only		
Date of Application 申請日期:		Application no	o. 申請編號:
Entrance Exam. Fee: 入學面試費用	^Cash / Cheque (Cheque No.: 內現金 / 支票   支票號碼	Bank: 銀行	) Receipt no.收據編號:
Remarks 備註:			Staff 職員:
學生資料 Personal	Information of Applicant		
Name <i>(in English)</i> : 英文姓名		(in Chinese): 中文姓名	
	/YYYY):		
^BOC / I.D. No. / Pass ^出生證明書 / 身份證/	eport No.: 護照號碼	_ Tel. No. <i>(Home)</i> : 電話號碼 <i>(住宅)</i>	(5cm x 3.8cm)
中文地址:			
		大廈 District 地區	
Village/ Estate, Street 屋苑 Are you a permanent 是否香港永久性居民:	resident in HK? 🛮 Yes, reside in	HK 7 years or more ∕ ☐ No	
Name of School Atten 現時就讀學校名稱	ding:		
STRN. :_ 學生編號 <i>(由教育局提</i>	供,中一人學申請必須填寫)	Class Attending: 現時就讀班級	Level of entrance: 中 <u></u> 報讀入學班級 S <u>1</u>
家長或監護人資料F	Personal Information of Parer	nts or Guardians	
	Father 父親	Mother 母親	B Guardian 監護人
Name in English 英文姓名			
Name in Chinese 中文姓名			
Occupation 職業			
Name of Company 公司 / 機構名稱			
Office Tel. No. 辦公室電話號碼			
Mobile Tel. No. 流動電話號碼			
E-mail Address 電郵地址			
EC Alumni 本校舊生	Graduation Year 畢業年份: Class 班別:	Graduation Year 畢業年 Class 班別:	份:
Signature 簽署	- 7,33,74	- 7/44// 4	
	1	Relationship with 監護人與	applicant: B學生關係
在本校就讀的兄弟姊	妹 Brothers or sisters study	ing in EC	
Name	Degistration no	01	Relationship with applicant
	Registration no.	Class	Relationship with applicant

^請刪去不適用者。Delete if inappropriate 注意:個人資料搜集 Collection of Personal Data 本表格所搜集之個人資料,將供本校考慮學生申請學位及其他有關用途。您可以選擇是否提供表格內的個人資料。根據(個人私隱)第 18 和 22 條及附表 1 第 6 原則的規定, 您有權查明及更正您的個人資料。如有任何查詢,請與本校聯絡。The personal data provided by means of this form will be used for application of school place and other related purposes within the School. The provision of personal data by means of this form is voluntary. You have a right of access and correction with respect to your personal data as provided for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Enquiries should be addressed to the school.